

# Praktiskt möte Malmgården

den första november 2018

Vello ledde mötet. Det inleddes med en tyst samling, varefter Pelle Z läste ingressen, därefter läste Joakim S traditionerna och efter det följde en kort delningsrunda. Slutligen läste Kristina inledningstexten. Efter det övergick gruppen till att behandla dagens frågor.

## 1. Övriga frågor anmäls

Följande övriga frågor anmäldes:

- a. Torsdagar framöver
- b. Rapport från gruppsamvetsmöte
- c. Mötesvärdar

## 2. Fastställande av dagordning

Dagordningen till dagens möte fastställdes.

## 3. Protokoll från föregående möte

Protokoll från föregående möte delades ut och godkändes.

## 4. Mötesstatistik och rapportering

Måndagar, *Stegmöte*: Rachid, Larsa med så länge r behöver

Tisdagar, *Temamöte*: *Tacksamhet*. David, charlie och Stefan

Onsdagar, *Talarmöte*: *Lifestory*. Ruben och Anette.

Torsdagar, *Temamöte*: *Traditioner och koncept*. Riitta och Joakim.O. Och David

Fredagar, *Andlig utveckling*. Joakim B och en Joakim till.

Lördagar, *Temamöte*: *AA's historia*. (kl 10.00) Rullande öppningsschema.

Lördagar, *Stegmöte/Stora boken* (kl 11:15). Pelle Z gör service.

Lördagar, *Temamöte*: *Dagliga reflektioner*. (19:30) Robert och Joakim S

Söndagar, *Boktalarmöte*. Micke.S och Vello.

## 5. Tjänare rapporterar och väljs

### a. GSR och vice GSR

Vello är GSR ingen Vice just nu. Protokoll från 31 okt har inte kommit än. Vello informerade om vad som avhandlades. Kassör och vice kassör behövs inom en snar framtid. Det är angeläget att vi nu börjar leta efter en ny vice gsr.

### b. Kassör, vice kassör och ekonomifrågor

Sammanställning har inte hunnit göras då månadsskiftet var igår. Nånstans runt 37-38 000 bedömer anette att vi har. Sammanställning kommer senare. Vicekassör behövs också.

**c. Sekreterare och vice sekreterare**

Micke S Joakim S är vice.

**d. Litteraturansvarig**

Ingen permanent litteraturansvarig är tillsatt. För närvarande sköter Micke S de rullande göromålen. Pelle och Joakim har inventerat. Joakim glömde pappren

**e. Inköpsansvarig**

Inköpsansvarig Pelle.

**f. Nykomlingsansvarig**

Stefan

**g. Web-ansvarig och vice web-ansvarig**

Joakim S

**6. Femte traditionen**

För de som är lediga dagtid finns en möjlighet att delta i SISSA's verksamhet. Budskapet förs vidare dagligen.

**7. Namnförslag på tjänare i krets och region.**

Kassör, vicekassör samt vice ordförande behövs namnförslag på. Tänk på det!

**8. Övriga frågor**

**a. Torsdagar framöver**

Delen på slutet hinns ofta inte med. Konzepten är exempelvis tänkta att presenteras här. Diskussion om hur upplägget för mötet kan förändras. Ett flertal förslag finns. Ett förslag är att lägga mer tid på mötena. En annan är att rotera mellan temana.

Det är också så att det är bra med nya personer och inte bara de vanliga som delar. Ett förslag här är att att fråga på mötena om någon kan dela om detta på mötena.

**b. Rapport från gruppsamvetsmöte**

Vello redogjorde för lokalfrågan som diskuterades på gruppsamvetsmötet. Föreningen som driver malmgården har varit oroliga för ekonomin, men det ser bättre ut. Ett flertal förfrågningar på lokalalternativ fortsätter dock för alla eventualiteter.

Även torsdagsmötena diskuterades.

**c. Mötesvärdar**

Frågan föreslogs att tas upp på gruppsamvetsmöte, men på mötet fanns ingen som var intresserad av att driva frågan så den bordlades. Inte heller på detta möte fanns tid att ta.

**d. Information om malmgårdsgruppens konvent**

Konventgruppen har haft möte. Tema för årets konvent är 'För det vidare'. Dagsprogram och inbjudan klara. Dessa trycks för närvarande upp, lite pö om pö.

**9. Nästa praktiska möte**

Sommaruppehåll? Torsdag 2 juni

Till nästa gruppsamvetsmöte ta upp frågan om dagordning till praktiskt möte. Det finns alltid utrymme för förbättringar.

Fråga om mötesvärdar, Torsdagsfrågan.

## **10.Mötets avslutande**

GSR Vello tackade de antal närvarande personerna och mötet avslutades med sinnesrobönen.

Vid protokollet / Joakim. S